



Pro H2O Care

复合水医生

包装 Packaging: 1 公斤/1kg

有效成分: 多种有益菌及抗菌物质

Active Ingredients: Various types of beneficial bacteria and antimicrobial substances



Produced by:

Ken Microbes Biotech Sdn Bhd
No. 7 Jalan Permata 9A/KS09, Taman
Perindustrian Air Hitam Phase 2,
41200 Klang, Selangor

功能/作用 / FUNCTIONS

抑制大肠杆菌、沙门氏菌和弧菌等细菌的繁殖。分解水中不需要的有机物，改善池塘生态环境。

Suppresses the reproduction of bacteria such as E Coli, Salmonella and Vibrio sp.

Decomposes unwanted organic matter in water and improves the ecological environment of the pond.

本产品安全环保，无浪费，可改善动物饮用水质。

This product is safe and environmentally friendly, no residue, can improve the quality of water for animal drinking.

使用说 / HOW TO USE

鱼池：每亩 200-400 克用于池塘水处理，每 5-7 天一次。

Fish ponds: 200-400g per acre for pond water treatment, every 5-7 days.

内部水循环系统：每立方米 2-5 克，每 3-5 天一次。

Indoor water recycling systems: 2-5g per cubic meter, every 3-5 days.

对于动物饮用：100 加仑饮用水中含有 50 克。

For animal drinking: 50g in 100 gallons of drinking water.

注意事项 / PRECAUTIONS

请勿与杀菌剂或消毒剂同时使用，以免杀死有益细菌。

Cannot be used with fungicides or disinfectants to avoid killing beneficial bacteria.

避免在高水温下使用，以免影响微生物活性。

Avoid use at high water temperatures so that microbial activity is not affected.

建议在早期或疾病变得严重之前使用。

Recommended to be used in the early stages or before the disease becomes serious.

建议持续使用以获得良好效果。

Recommended to be used consistently to get good results.

